
 

Referat  GOG Håndbold bestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 2. januar klokken 17:30  

Deltagere: Søren, Malene, Jens, Trine, Anne-Mette, Ida, Jesper, Vivi og Kenneth 

Afbud: Jonas og Frederik.  

 

PKT. 1 Velkomst   

PKT. 2 Nyt fra formanden  

• Godt Nytår og tak for 1. halvsæson   

• Carsten Stump ny Leder/ansvarlig for håndboldakademiet på Oure  

Referat: Søren Kuhr takkede for den første del af året i bestyrelsen og er fortrøstningsfuld ift det 

videre arbejde. Orientering om Carsten Stumps nye funktionsbeskrivelse. 

 

PKT. 3 Indkommende forslag/information fra udvalg  

Forretnings/økonomiudvalget  

• Julefrokost økonomi  

• Holder vi budget  

Referat:  Fin indtjening på julefrokosten.  

  Budgettet ser fornuftigt ud. 

Sponsor/indtjeningsudvalget  

• Bogsalg  

• andet  

Referat: Der er pt solgt 9 eksemplarer. 

  Næste møde er torsdag d. 4/1 2023.  

Tøjudvalget  

• andet  

Sporsudvalget u17 – senior  

• Ny konstellation på ungdomskonsulenter  

• Brian Salomonsen på GOG håndbold Drenge U17 – U19  

• Jesper Faaborg på GOG håndbold Piger U17 – U19  

• Tanken er at lave samme set-up for U13 – U15  

• Trænerpåsætning igangsat  

• andet  

Referat: Søren orienterede om de nye konsulenter og deres funktion.  

 



 
 

 

Sportsudvalget mini – u15  

• Trænerpåsætning skal igangsættes - der indkaldes til møde i udvalget  

• andet  

Referat: Der skal inden længe kigges ind i trænerpåsætningen.   

 

Gudme HK elite udvalg  

• Der indkaldes til spillermøde med henblik på kommende sæson - formentligt i 1. div  

• Der kigges på træner sammensætning til kommende sæson.  

• Der skal kigges budget for kommende sæson i 1.div og derfra tages aktion på hvordan vi kommer i 

mål med økonomien.  

• andet  

Referat: Der kigges ind i den nye sæson mht trænere, spillere og økonomi.   

 

SoMe udvalg  

• Der skal opdateres forskellige ting på hjemmesiden  

• andet  

Referat:  Hjemmesiden er blevet gennemgået og den skal opdateres.  

  Det er super godt med mange opslag på facebook og instagram. 

 

Baludvalg  

• Julefrokost - evaluering  

• andet  

Referat: Baludvalget har ikke afholdt evalueringsmøde endnu. De mødes i næste uge. 
 

Stævneudvalg  

• Bjerringbro - evaluering  

• andet  

Referat: Trine sender vores evaluering til Bjerringbro julecup. Vi ønsker fremadrettet at tage til 

Skjern.   

Møde ang. GOG-Cup i januar. 

Påskestævnet blev drøftet på sidste børnetrænermøde og tages op igen på næste møde. 

 

PKT. 4 Gennemgang af aktionslisten  

Aktionsliste GOG håndbold 2023_24.xlsx  



 
Referat: Gennemgået og opdateret. 

 

PKT. 5 gennemgang af årshjul  

Præsentation.pptx  

Referat: Alle udvalgene har lavet et udkast til årshjul, så det kan gennemgås på næste bestyrelses-

møde. 

 

PKT. 6 Eventuelt  

Referat: Liga-holdet har kvalificeret sig til Final4, hvordan skal bestyrelsen og børneholdene bakke 

op? Dette tages op på børnetrænermødet næste gang.   

 

 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 6/2 -2024  kl. 18.00. 

 

 


